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Bestyrelsens beretning 2010/11 

Område 6 

Pga. manglende interesse var der ingen sommerfest. Til gengæld afholdt bestyrelsen fastelavnsfest med 

tøndeslagning for omkring 30 fremmødte børn og voksne. 

Det blev til et nyhedsbrev og en nyhedsmail 2010/11. Fremover påtænkes det at anvende nyhedsmails, der 

tænkes kortere end nyhedsbreve. 

Der er arbejdet på at få flere grundejere på beboerlisten, hvilket har resulteret i, at mange grundejere nu er 

på listen med mobilnumre og e-mail. Denne liste vil fremover benyttes til at udsende materiale til 

medlemmerne. Hvis en grundejer fortsat ønsker at modtage fysisk papir fra foreningen, så skal bestyrelsen 

have det skriftligt at vide. Foreløbig er der ingen grundejere, der har ønsket dette. 

Vinteren har været hård og lang. Dette har resulteret i store snerydnings- og glatførebekæmpelsesudgifter. 

For at klare betalingen i marts til Den fælles Grundejerforening, blev opkrævning af 1. rate udsendt tidligt. 

Der er blevet arbejdet med at få udbedret beskadigede gadelamper mellem 637 og 638. 

Bænken ved 601 er blevet flyttet og der er kommet skraldespande med låg op ved stien mellem område 5 

og 6. Det sidste emne er suverænt det der har engageret grundejerne mest i det forgangne år. 

 

Område 10 

Der er stadig et antal verserende sager overfor kommunen. 

Den nuværende formand fraflytter og den ny skal vælges til juni. 

 

 

Formand Jes Holm (639) 


